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 KECSKEMÉT MEGYEI JOGÚ VÁROS 

KÖZGYŰLÉSE 

 Értékmegőrzési Bizottság       

6000 Kecskemét, Kossuth tér 1. 

___________________________________________________________________________ 

4478-8/2024. 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése 

Értékmegőrzési Bizottság 

2024. június 25-én megtartott üléséről 

 

 

Az ülés helye:  Városháza, Kada Elek terem - I/2. 

 

Az ülés időtartama:  9:00 órától – 10:45 óráig 

 

Jelen vannak: 

   Dr. Fekete Gábor   elnök 

Lévai Jánosné    bizottsági tag 

Király József    bizottsági tag 

Győrfi Róbert György  bizottsági tag 

Dr. Rigó Orsolya   bizottsági tag 

   Várkonyi Zoltán   bizottsági tag 

 

Meghívottak: 

A mellékelt jelenléti ív szerint. 

 

Dr. Fekete Gábor: 

Köszönti a megjelenteket.  

 

Megállapítja, hogy a jelenléti ív alapján a bizottság 6 fővel határozatképes.  

 

Megkeresés érkezett Kiszely Ágnestől a Ciróka Bábszínház igazgatójától. Június 22-27. között 

zajlik az országos rendezvényünk, a Magyarországi Bábszínházak 16. Találkozója, ahol neki, 

mint házigazdának folyamatosan jelen kell lennie, így kéri, hogy a bizottság a kiküldött 

napirenden szereplő 7. sorszámú előterjesztést 1. napirendi pontként tárgyalja. 

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, ki ért ezzel egyet? 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság a sorrend módosítással kapcsolatos 

javaslatot 6 igen, 0 nem és 0 tartózkodással elfogadta. 

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, ki ért egyet a módosított napirenddel? 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság az ülés napirendjét 6 igen, 0 nem és 0 

tartózkodással az alábbiak szerint fogadja el: 

 

21/2024. (VI. 25.) ÉmB. számú határozat 

Az ülés napirendje 

 

Az Értékmegőrzési Bizottság az ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 
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1. A Ciróka Bábszínház 2023. évi beszámolójának és a 2024/2025-ös évad 

munkatervének véleményezése 

Előterjesztő: Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 

 

2. Az emléktábla állítás és a közterületi alkotások elhelyezésének rendjéről szóló 

rendelet megalkotás 

Előterjesztő: Dr. Fekete Gábor elnök  

 (A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 7. sorszámmal szerepel.) 

 

3. Kecskemét Megyei Jogú Város Fenntartható Városfejlesztési Stratégiájának 

módosítása 

 Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

 (A közgyűlési határozat-tervezet melléklete az alábbi linken érhető el: 

  https://kecskemet.hu/uploads/Fenntarthato-Varosfejlesztesi-Strategia.zip) 

 (A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 11. sorszámmal szerepel.) 

 

4. A könyvtár alapítványával kapcsolatos döntések meghozatala 

 Előterjesztő: Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 

 (A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 19. sorszámmal szerepel.) 

 

5. Emléktáblák elhelyezésével kapcsolatos döntések meghozatala 

Előterjesztő: Dr. Fekete Gábor elnök 

 (A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 26. sorszámmal szerepel.) 

  

6. Döntés a Méntelek tanya, Kadafalva tanya, Máriahegy tanya, valamint Hetény-

Úrihegy tanya településrészekben található közterületek elnevezéséről 

 Előterjesztő: Dr. Vancsura István, a Jogi és Ügyrendi Bizottság elnöke 

 (A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 27. sorszámmal szerepel.) 

 

7. A Kecskeméti Települési Értéktár Bizottság 2023. évi beszámolója 

Előterjesztő: Engert Jakabné alpolgármester 

 (A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 46. sorszámmal szerepel.) 

 

8. A Kecskeméti Katona József Nemzeti Színház 2023. évi beszámolójának és a 

2024/2025-ös évad munkatervének véleményezése 

Előterjesztő: Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 

 

9. A Katona József Könyvtár 2023. évi szakmai beszámolójának és 2024. évi 

munkatervének jóváhagyása 

Előterjesztő: Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 

 

10. A Kecskeméti Katona József Múzeum 2023. évi szakmai beszámolójának és 2024. évi 

munkatervének jóváhagyása 

Előterjesztő: Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 

 

11. A Kecskeméti Kortárs Művészeti Műhelyek Nonprofit Kft. 2023. évi szakmai 

beszámolójának és 2024. évi munkatervének jóváhagyása 

Előterjesztő: Engert Jakabné alpolgármester 

 

 

 

https://kecskemet.hu/uploads/Fenntarthato-Varosfejlesztesi-Strategia.zip
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12. A Kecskeméti Planetárium Művelődési Ház 2023. évi szakmai beszámolójának és 

2024. évi munkatervének jóváhagyása 

Előterjesztő: Engert Jakabné alpolgármester 

 

13. A Hírös Agóra Kulturális és Ifjúsági Központ Nonprofit Kft. 2023. évi szakmai 

beszámolójának és 2024. évi munkatervének jóváhagyása 

Előterjesztő: Engert Jakabné alpolgármester 

 

14. Részvétel a Nemzetközi Gyermek Játékokon León városában (Mexikó) 

Előterjesztő: Dr. Fekete Gábor elnök 

 

15. Javaslat Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2024. II. félévi munkatervére 

Előterjesztő: Dr. Fekete Gábor elnök 

 

16. Beszámoló Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata által a települési 

nemzetiségi önkormányzatok részére biztosított támogatások felhasználásáról 

Előterjesztő: Sipos László tanácsnok 

 

17. Tervezett rendezvények alkalmával üzemeltetni kívánt hangosító berendezések 

működési idejének véleményezése 

Előterjesztő: Dr. Temesvári Péter jegyző 

 

ZÁRT ÜLÉS: 

 

18. Javaslat a Város Kulcsa díj adományozására 

 Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

(A beérkezett javaslat kizárólag elektronikusan kerül megküldésre.) 

 (A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 30. sorszámmal szerepel.) 

 

19. Javaslat a Katona József-díj adományozására 

 Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

(A beérkezett javaslatok kizárólag elektronikusan kerülnek megküldésre.) 

 (A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 31. sorszámmal szerepel.) 

 

20. Javaslat a Kecskemét Kultúrájáért Díj adományozására 

 Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

(A beérkezett javaslatok kizárólag elektronikusan kerülnek megküldésre.) 

 (A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 36. sorszámmal szerepel.) 

 

21. Javaslat a Kecskemét Sportjáért Díj adományozására 

 Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

(A beérkezett javaslatok kizárólag elektronikusan kerülnek megküldésre.) 

 (A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 37. sorszámmal szerepel.) 

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Irattár 
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1. napirend 

A Ciróka Bábszínház 2023. évi beszámolójának és a 2024/2025-ös évad munkatervének 

véleményezése 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Kiszely Ágnes: 

Szóbeli kiegészítése nincs. 

Köszöni, hogy találtak rá módot, hogy elsőként tárgyalják a Ciróka Bábszínház anyagát. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

 

Győrfi Róbert György: 

Megdöbbentő, hogy az idén már a 37. évadját zárta le a bábszínház és 4 új bemutatót tartott. 

Nagyon gazdag volt az elmúlt év különböző programokban.  

Nyitott a bábszínház az iskolás és a tinédzser korosztály felé is, őket is próbálják becsábítani a 

színház falai közé. 

Nagyszerű élmény volt a felnőttdarabjuk, melynek megrendezéséhez gratulál.  

Köszöni a hátrányos helyzetű gyermekek támogatását és az együttműködést az oktatási 

intézményekkel, valamint a bizottsággal. 

További jó munkát és sok sikert kíván a munkájukhoz. 

 

Lévai Jánosné: 

Nagyon köszöni a tartalmas beszámolót és a munkatervet. A jövőre vonatkozóan azt szeretné 

kérni, hogy készüljön egy tartalomjegyzék is a beszámoló elé. A képek, melyek a beszámolóban 

szerepelnek, magukért beszélnek. Nagyon fontos Kecskemét városában a gyermekekkel való 

foglalkozás. A médiában való megjelenésük kiváló. Kiemeli, hogy a hátrányos helyzetű 

gyermekek számára is nagyon fontos, hogy ezt a fajta kultúrát is megismerjék, mert egyes 

családoknak nem biztos, hogy van lehetőségük bábszínházba vinni a gyermeküket. 

A beszámolóba a jövő évben érdemes lenne beletenni a jegyek és bérletek árát.  

Javasolja az újonnan felálló bizottságnak, hogy ne csak papírból dolgozzanak, hanem egy évben 

legalább egyszer látogassák meg a város kulturális intézményeit. 

Gratulál a munkájukhoz. 

Olvasta, hogy az emeleten szükség lenne egy kis felújításra, reméli, hogy erre majd a 

városvezetés is odafigyel.  

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megállapítja, hogy további kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 6 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi 

határozatot fogadta el: 

 

22/2024. (VI. 25.) ÉmB. számú határozat 

A Ciróka Bábszínház 2023. évi beszámolójának és a 2024/2025-ös évad munkatervének 

véleményezése 
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Az Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 5745-

2/2024. számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

1./ A bizottság a Ciróka Bábszínház 2023. évi beszámolóját megtárgyalta és a beszámolót 

elfogadta. 

 

2./ A bizottság a tájékoztatóban foglaltakat tudomásul vette. 

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Ladics Monika, a Humánszolgáltatási Iroda vezetője 

9.) Nagyhegyesi-Kis Mariann, a Közösségi Kapcsolatok Osztálya vezetője 

10.) Irattár 

 

 

2. napirend 

Az emléktábla állítás és a közterületi alkotások elhelyezésének rendjéről szóló rendelet 

megalkotás 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Dr. Gajdácsi Zoltán: 

Szóbeli kiegészítése nincs. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

Megállapítja, hogy kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 6 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi 

határozatot fogadta el: 

 

23/2024. (VI. 25.) ÉmB. számú határozat 

Az emléktábla állítás és a közterületi alkotások elhelyezésének rendjéről szóló rendelet 

megalkotás 

 

A bizottság megtárgyalta az Értékmegőrzési Bizottság és a Környezetvédelmi, Városrendezési 

és Agrár Bizottság elnöke 1076-1/2024. számú együttes előterjesztését és az alábbi határozatot 

hozta: 

 

A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést a közgyűlés számára elfogadásra 

javasolja. 

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Dr. Gajdácsi Zoltán, a Mérnöki Iroda vezetője 

9.) Borbélyné Balogh Katalin, a Várostervezési Osztály vezetője 

10.) Irattár 
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3. napirend 

Kecskemét Megyei Jogú Város Fenntartható Városfejlesztési Stratégiájának módosítása 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Balogh Zoltán: 

A második alkalom, hogy az FVS-t tárgyalják a bizottságok és a közgyűlés is.  

2022. júniusában került elfogadásra az anyag, ezt követően került benyújtásra az irányító 

hatósághoz. A stratégia elkészítése egy EU-s projekt keretein belül történt. Az anyag 

elkészítésének folyamatában a 2024. július 31-ei dátum egy mérföldkő, hiszen eddig szükséges 

beépíteni az észrevételeket, javaslatokat. 

Az irányítóhatóság kérte, hogy az indikátorokat és azok mérési módszertanát rögzítsék és 

vezessék át a stratégián. Fontos, hogy a digitális zöld átállás és a finanszírozási terv 

kiegészítésre került a kéréseknek megfelelően. Egy technikai átvezetés is történt, a megye szót 

javították vármegyére. A társadalmasítás vonatkozásában is több adat belekerült az anyagba a 

2022-es évre vonatkozóan – hogyan gyűjtötte a stratégia készítője a városban élők javaslatait. 

Hangsúlyozza, hogy a stratégia nincs készen, hiszen a 2022-es év adatai nem állnak teljes 

mértékben rendelkezésükre. Amennyiben ezek elérhetőek lesznek, 2024 év végén, 2025 év 

elején, akkor kerül az FVS véglegesítésre. 

Kiemeli, hogy a stratégia a város egészére fogalmaz meg irányokat, míg a TOP Plusz 

Városfejlesztési Programterv keretösszeg keretében konkrét, fizikai beavatkozásokat tartalmaz. 

Számos projekt elbírálási szakaszban van már, ezeknek várják az eredményét. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

Megállapítja, hogy kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 6 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi 

határozatot fogadta el: 

 

24/2024. (VI. 25.) ÉmB. számú határozat 

Kecskemét Megyei Jogú Város Fenntartható Városfejlesztési Stratégiájának módosítása 

 

A bizottság megtárgyalta Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 198-34/2024. számú 

előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést a közgyűlés számára elfogadásra 

javasolja. 

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Balogh Zoltán, a Fejlesztéspolitika Iroda vezetője 

9.) Mile Tamás, a Projektkoordinációs Osztály vezetője 

10.) Irattár 
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4. napirend 

A könyvtár alapítványával kapcsolatos döntések meghozatala 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Ladics Monika: 

Szóbeli kiegészítése nincs. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

Megállapítja, hogy kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 6 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi 

határozatot fogadta el: 

 

25/2024. (VI. 25.) ÉmB. számú határozat 

A könyvtár alapítványával kapcsolatos döntések meghozatala 

 

A bizottság megtárgyalta Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 10.048-2/2024. számú 

előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést a közgyűlés számára elfogadásra 

javasolja. 

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Ladics Monika, a Humánszolgáltatási Iroda vezetője 

9.) Nagyhegyesi-Kis Mariann, a Közösségi Kapcsolatok Osztálya vezetője 

10.) Dr. Patay Balázs, a Szervezési és Jogi Iroda vezetője 

11.) Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 

12.) Irattár 

 

 

5. napirend 

Emléktáblák elhelyezésével kapcsolatos döntések meghozatala 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Ladics Monika: 

Szóbeli kiegészítése nincs. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

Megállapítja, hogy kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 
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Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 6 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi 

határozatot fogadta el: 

 

26/2024. (VI. 25.) ÉmB. számú határozat 

Emléktáblák elhelyezésével kapcsolatos döntések meghozatala 

 

A bizottság megtárgyalta Dr. Fekete Gábor elnök 8113-2/2024. számú előterjesztését és az 

alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést a közgyűlés számára elfogadásra 

javasolja. 

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Dr. Gajdácsi Zoltán, a Mérnöki Iroda vezetője 

9.) Borbélyné Balogh Katalin, a Várostervezési Osztály vezetője 

10.) Irattár 

 

 

6. napirend 

Döntés a Méntelek tanya, Kadafalva tanya, Máriahegy tanya, valamint Hetény-Úrihegy 

tanya településrészekben található közterületek elnevezéséről 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Borbélyné Balogh Katalin: 

Szóbeli kiegészítése nincs. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

Megállapítja, hogy kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 6 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi 

határozatot fogadta el: 

 

27/2024. (VI. 25.) ÉmB. számú határozat 

Döntés a Méntelek tanya, Kadafalva tanya, Máriahegy tanya, valamint Hetény-Úrihegy 

tanya településrészekben található közterületek elnevezéséről 

 

A bizottság megtárgyalta a Jogi és Ügyrendi Bizottság 6290-3/2024. számú előterjesztését és 

az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést a közgyűlés számára elfogadásra 

javasolja. 
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A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Dr. Gajdácsi Zoltán, a Mérnöki Iroda vezetője 

9.) Dr. Orbán Csaba, a Közszolgáltatásszervezési és Környezetvédelmi Osztály vezetője 

10.) Irattár 

 

 

7. napirend 

A Kecskeméti Települési Értéktár Bizottság 2023. évi beszámolója 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Ladics Monika: 

Szóbeli kiegészítése nincs. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

Megállapítja, hogy kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 6 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi 

határozatot fogadta el: 

 

28/2024. (VI. 25.) ÉmB. számú határozat 

A Kecskeméti Települési Értéktár Bizottság 2023. évi beszámolója 

 

A bizottság megtárgyalta Engert Jakabné alpolgármester 5883-3/2024. számú előterjesztését és 

az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést a közgyűlés számára elfogadásra 

javasolja. 

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Ladics Monika, a Humánszolgáltatási Iroda vezetője 

9.) Nagyhegyesi-Kis Mariann, a Közösségi Kapcsolatok Osztálya vezetője 

10.) Irattár 

 

 

8. napirend 

A Kecskeméti Katona József Nemzeti Színház 2023. évi beszámolójának és a 2024/2025-

ös évad munkatervének véleményezése 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Ladics Monika: 

Szóbeli kiegészítése nincs. 
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Dr. Fekete Gábor:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

 

Lévai Jánosné: 

A Kecskeméti Katona József Nemzeti Színház beszámolója kiválóan fel van építve, a korábbi 

évekhez hasonlóan. Kitér az igazgató úr a balett tagozatra, a prózaira, a zeneiére, valamint a 

jegyiroda tevékenységére is. Továbbá említi a vendégjátékokat, a külföldi kapcsolatokat és a 

hátrányos helyzetű gyerekek támogatását is. 

Az anyagot elfogadásra javasolja. 

Örömmel látta, hogy a 2024/2025-ös évadban főként vígjátékok és operettek szerepelnek. 

Megköszöni, hogy az Ég tartja a földet előadást Kecskeméten is láthatták.  

Úgy gondolja, hogy nagy lehetőség volt az a pedagógusoknak, hogy ingyenesen megnézhették 

az előadást. 

A színház vezetése nagy figyelmet fordít az anyagi elismerés mellett az erkölcsi elismerésre is. 

Azon nyugdíjasok nevében is köszönetet mond, akik a premier előtti főpróbára kapnak 

jegyeket, így megnézhetik az előadásokat. 

 

Király József: 

Azt szeretné kérni, hogy ha lehetséges, valamilyen szinten legyenek összehangolva azok a 

programok, melyeket az agóra, a színház, a múzeum szervez, vagy akár ide sorolható egy 

kiállítás megnyitó is. Sokszor nem tud olyan helyekre eljutni, melyekre nagyon szeretne, hiszen 

ütköznek a programok. Jó lenne, ha ezeket valaki koordinálná. 

Továbbá lehetőségként merült fel az is, hogy gondoskodjanak arról is, hogy a KEKO lehetőség 

szerint igazítsa a programokhoz a menetrendjét, és ne este 9 órakor induljanak az utolsó buszok 

a városközpontból. 

Megjegyzi, hogy sokszor a kevesebb több, nem biztos, hogy egy-egy időszakra kellene ilyen 

sok programot szervezni – gondol itt a tavaszi-nyári időszakra. 

A szakmai beszámolók mögött komoly pénzügyi fedezetek húzódnak, melyeket elő kell állítani. 

Némely beszámoló kitér arra, hogy pályázatokból tudták előállítani a darabokat. Javasolja, 

hogy a szakmai beszámolók mellé kerüljenek oda a főbb pénzügyi számok is. 

Ennél a napirendnél szeretné megköszönni mindenkinek a munkáját, úgy gondolja, hogy a 

kultúra nagyon jó kezekben van Kecskeméten. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Egyetért, hogy jó ötlet lenne összehangolni a programokat, azonban ez azt is jelenti, hogy 

beindult a város kulturális élete és igen sok intézmény sok jó programot szervez. Úgy gondolja, 

hogy ha sok minőségi rendezvény van, az óhatatlanul összecsúszik. 

 

Megállapítja, hogy további kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 6 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi 

határozatot fogadta el: 

 

29/2024. (VI. 25.) ÉmB. számú határozat 

A Kecskeméti Katona József Nemzeti Színház 2023. évi beszámolójának és a 2024/2025-

ös évad munkatervének véleményezése 

 

Az Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 5745-

1/2024. számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 
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1./ A bizottság a Kecskeméti Katona József Nemzeti Színház 2023. évi beszámolóját 

megtárgyalta és a beszámolót elfogadta. 

 

2./ A bizottság a tájékoztatóban foglaltakat tudomásul vette. 

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Ladics Monika, a Humánszolgáltatási Iroda vezetője 

9.) Nagyhegyesi-Kis Mariann, a Közösségi Kapcsolatok Osztálya vezetője 

10.) Irattár 

 

 

9. napirend 

A Katona József Könyvtár 2023. évi szakmai beszámolójának és 2024. évi munkatervének 

jóváhagyása 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Bújdosóné Dr. Dani Erzsébet: 

A munkatervhez szeretne egy kiegészítést fűzni, miszerint az elképzeléseik szerint egy dolog – 

a rádiófrekvenciás információs rendszer bevezetése – nem valósult meg a könyvtárban. Ez egy 

hosszútávú terv, nem adják fel. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

 

Lévai Jánosné: 

Köszönetet mond Ladics Monika irodavezető és Nagyhegyesi-Kis Mariann osztályvezető 

asszonynak, mivel nagyon nagy munka lehet összefogni a kulturális intézményeket. 

A könyvtár beszámolója olyan, mint ami a nagykönyvben meg van írva. Tartalmaz 

tartalomjegyzéket, egy rövid összefoglalót a beszámoló elején és minden olyan adatra kitér, 

ami fontos lehet. Kiemeli a 19. oldalt, mely a számok tükrében elnevezést viseli. Ez nagyon 

hasznos.  

A munkatervben szereplőkön kívül biztos rendkívül sok rendezvény kerül még 

megrendezésére. 

Igazgató asszonynak köszöni, hogy zökkenőmentes volt az átállás, mikor átvette a könyvtár 

vezetését.  

Fontos számára, hogy a kisgyermekeket is próbálják rászoktatni a könyvek szeretetére, hiszen 

a személyes kapcsolatoknál fontosabb nincs. 

Megtalálható az anyagban, hogy 20 %-os béremelés volt a könyvtárban, viszont az nem 

szerepel benne, hogy a következő évet hogyan látják. 

Támogatja Király József képviselő úr kezdeményezését, miszerint próbálják meg 

összehangolni a városi rendezvényeket, továbbá azt is, hogy a tömegközlekedést is próbálják a 

rendezvényekhez igazítani – ez főként nyáron lenne fontos. 

Gratulál igazgató asszony munkájához, további sok sikert kíván. 

 

Király József: 

Egy évvel ezelőtt kérte, hogy a digitalizáció kerüljön előtérbe a könyvtárban, amit a könyvtár 

szinte túl is teljesített, hiszen plusz dolgot is talált az anyagban, mégpedig a Kecskeméti 

Televízió felvételeinek digitalizációját – köszöni szépen. 
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Bújdosóné Dr. Dani Erzsébet: 

Valóban nagyon sok a kulturális esemény Kecskeméten, de ez azt is mutatja, hogy mennyire 

színes a választék. Odafigyel erre a fenntartó, valamint igény is van erre a széles kulturális 

palettára. Azt, hogy ezt hogyan lehetne összehangolni, már nehezebb kérdés, de a szándék erre 

megvan, az ezközét kell megtalálni. 

A számok szintjén vizuálisabban is szerették volna megmutatni az anyagban, hogy hogyan is 

működik az intézmény. 

Igen, a tavalyi évben 20 %-os béremelés valósult meg a könyvtárban. Megjegyzi, hogy a 

fenntartó önkormányzat a lehetőségeihez képest mindig odafigyel arra, hogy a béreket rendezze 

– köszönet érte. A teljesítményértékelést egy kiemelt feladatnak tartja és azt, hogy ennek 

megfelelően valósuljon meg a béremelés. 

A digitalizáláshoz egy szoftverre is szükségük volt, melyet szintén a fenntartó támogatásával 

tudtak beszerezni.  

Az olvasás népszerűsítés a könyvtárnak egy alapvető feladata. A következő stratégiai tervükben 

ez egy kiemelt prioritás, hogy visszatérjenek az emberek az olvasáshoz. 

Az alapítvány segítségével szeretnének a városi tehetséggondozásban is részt venni, a 

pedagógusok digitális kompetencia emelését segíteni. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megállapítja, hogy további kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 6 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi 

határozatot fogadta el: 

 

30/2024. (VI. 25.) ÉmB. számú határozat 

A Katona József Könyvtár 2023. évi szakmai beszámolójának és 2024. évi munkatervének 

jóváhagyása 

 

Az Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 5-

19/2024. számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a Katona József Könyvtár 2023. évi szakmai beszámolóját, valamint a 2024. évi 

munkatervét jóváhagyja. 

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Ladics Monika, a Humánszolgáltatási Iroda vezetője 

9.) Nagyhegyesi-Kis Mariann, a Közösségi Kapcsolatok Osztálya vezetője 

10.) Irattár 

 

 

10. napirend 

A Kecskeméti Katona József Múzeum 2023. évi szakmai beszámolójának és 2024. évi 

munkatervének jóváhagyása 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  
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Ladics Monika: 

Szóbeli kiegészítése nincs. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

 

Lévai Jánosné: 

Olvasható az anyagban, hogy a Katona József Emlékház felújítása 2024 évre áttolódott, 

megkérdezi, ez hogyan áll? 

Jelzi, hogy hiányolja a tartalomjegyzéket. 

Érdeklődik, hogy kik kapnak ingyenes belépési lehetőséget, mert igen nagy ez a szám. 

Milyen kérése lenne igazgató úrnak a városvezetés felé? 

A nemzetiségi önkormányzatokkal van-e szorosabb kapcsolatuk? Erre vonatkozóan a többi 

kulturális intézmény beszámolójában se utalást. 

 

Rosta Szabolcs: 

Az emlékház még hivatalosan nem tartozik a múzeumhoz, a felújításban szakmailag vesznek 

részt, egyebekben az agóra bonyolítja le. 

Egy minisztériumi protokoll szerint készül a beszámolójuk, mely nem tartalmaz 

tartalomjegyzéket, de a jövőben készíteni fognak. 

Alig 10 % fölötti a teljes árú jegyet fizető látogatók száma. Ennek az egyik oka a jogszabályi 

háttér, mellyel már a minisztériumok is foglalkoztak, hiszen a diákok, a nyugdíjasok és a 

pedagógusok is ingyen látogathatják a múzeumot. A Múzeumok Éjszakája is növeli a 

látogatószámot, mely rendezvény szintén ingyenes. 

Hangsúlyozza, hogy a jegyárak éves bevétele kb. 8-10 M Ft szokott lenni, azonban a 

régészetből 1 Mrd Ft folyt be hozzájuk. Úgy gondolja, hogy ez a társadalmi szerepvállalás nem 

baj, ha megmarad Kecskeméten. 

Egy ideig az örmény önkormányzattal szorosabb kapcsolatuk volt, a többi nemzetiséggel csak 

ad-hoc jellegű. 

 

Lévai Jánosné: 

A beszámoló mindenre kiterjed. Igazgató úr és a kollégái fantasztikus munkát végeznek, 

köszöni.  

Az anyagban kitérnek a hátrányos helyzetűekkel való kapcsolattartásra, melyet nagyon 

fontosnak tart. Olyan programokat ajánl a múzeum, melyek az országban is példaértékűek.  

A múzeumban és a Cifrapalotában is folynak felújítások, de ez a látogatókat egyáltalán nem 

zavarja. 

Megragadnak minden lehetőséget arra, hogy a pályázati lehetőségeket kihasználják. 

A régészeti munkájuk kiemelkedő. 

 

Király József: 

A múzeum az egyetlen olyan kulturális intézménye a városnak, mely 1 Mrd Ft ásatásokból 

befolyó bevételt produkált.  

A tevékenységük nagyon szerteágazó, többféle kapcsolatrendszert tartanak fenn. 

Meglepően kevés létszámmal dolgoznak, így dicséretes az elért eredmény. 

Előrelépés a digitalizáció a múzeum tekintetében is. 

Köszöni a munkájukat. 

 

Rosta Szabolcs: 

Valóban sokat dolgoznak a munkatársaival együtt, de köszöni az önkormányzatnak is a szoros 

együttműködést. 
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Jelzi, hogy volt fizetésemelés az elmúlt évben és idén is, aminek nagyon örül, mert így tudják 

megtartani a kiváló humánerőforrást. Alacsony létszámmal dolgoznak, de magas minőségben. 

Fiatal kollégái vannak, akikkel szeretné is folytatni a munkát. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megállapítja, hogy további kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 6 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi 

határozatot fogadta el: 

 

31/2024. (VI. 25.) ÉmB. számú határozat 

A Kecskeméti Katona József Múzeum 2023. évi szakmai beszámolójának és 2024. évi 

munkatervének jóváhagyása 

 

Az Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 3-

13/2024. számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a Kecskeméti Katona József Múzeum 2023. évi szakmai beszámolóját, valamint a 

2024. évi munkatervét jóváhagyja. 

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Ladics Monika, a Humánszolgáltatási Iroda vezetője 

9.) Nagyhegyesi-Kis Mariann, a Közösségi Kapcsolatok Osztálya vezetője 

10.) Irattár 

 

 

11 napirend 

A Kecskeméti Kortárs Művészeti Műhelyek Nonprofit Kft. 2023. évi szakmai 

beszámolójának és 2024. évi munkatervének jóváhagyása 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Ladics Monika: 

Szóbeli kiegészítése nincs. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

 

Dr. Rigó Orsolya: 

A beszámolóból kitűnik, hogy mind a 3 szervezeti egységével a művészeti vérkeringésben jelen 

van a műhely. Igen magas színvonalon vesznek részt a mesterkurzusokon és kiállításokon. 

Nemzetközi jelenlét is van ezek mellett az intézmények életében. 

Szeretné kérni, hogy a következő évi beszámolókban szerepeljen egy jövőkép is a Kft. részéről. 
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Lévai Jánosné: 

A 3 szervezeti egység, a Nemzeti Kerámia Stúdió, a Zománcművészeti Alkotóműhely és a 

Katona József Emlékház. Megkérdezi, hogy az emlékház az összköltségvetésből évente 

mekkora összeget kap? 

 

Király Gábor: 

Az emlékház jelenleg nem működik, hiszen a felújítása zajlik. Ezzel kapcsolatban azt a 

tájékoztatást adja, hogy a külső-belső építészeti munkák elkészültek, a belső tartalmi-szakmai 

megújítás van folyamatban, melynek határideje, október 31-e. E tekintetben nagyon szorosan 

együttműködnek a múzeum munkatársaival, mivel ők fogják átvenni az emlékházat. Ahogy a 

pályázat eredményesen lezárul, utána kerülhet sor az átadás-átvételre. Az emlékháznak jelenleg 

csak fenntartási költségei vannak, így ezt nehéz lenne %-ban kifejezni. 

 

Lévai Jánosné: 

Azt gondolja, hogy Székelyné Kőrösi Ilona neve az emlékházzal összeforrt, nélkülözhetetlen a 

munkája, köszöni neki. 

Zománcművészeti Alkotóműhely tevékenységéhez lenne pár ötlete. Képviselőként elmondja, 

hogy nagyon fontosnak tartaná a kitűzők folyamatos előállítását és értékesítését, hiszen az a 

tapasztalata, hogy lenne rá kereslet. Nagyon sok turista jár a városban, biztosan lenne kereslet 

épületekről készült tűzzománcokra is.  

Tudható, hogy a Kerámia Stúdió főként külföldi egyetemistákat foglalkoztat és belső 

műhelymunkák folynak itt.  

 

Király József: 

Kiemeli, hogy folyamatosan látogatja a kiállításokat, gratulál a munkájukhoz. 

Azt látja, hogy a Zománcművészeti Alkotóműhely nincs a helyén. Az elmúlt évtizedek 

alkotásainak a raktározása és bemutatása nem méltóképpen megoldott. Hangsúlyozza, hogy a 

kerámia és a zománc más műfaj. 

Rengeteg olyan épület van a városban, melyek nincsenek élettel megtöltve, így el kellene azon 

gondolkozni, hogy a zománcművészeknek egy helyet kellene találni, ahol önállóan tudnak 

dolgozni és bemutatni az előállított értékeket. 

Az elmondottakra felhívja az önkormányzat figyelmét. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megállapítja, hogy további kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 6 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi 

határozatot fogadta el: 

 

32/2024. (VI. 25.) ÉmB. számú határozat 

A Kecskeméti Kortárs Művészeti Műhelyek Nonprofit Kft. 2023. évi szakmai 

beszámolójának és 2024. évi munkatervének jóváhagyása 

 

Az Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Engert Jakabné alpolgármester 5721-1/2024. számú 

előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a Kecskeméti Kortárs Művészeti Műhelyek Nonprofit Kft. 2023. évről készített 

szakmai beszámolóját, valamint a 2024. évi munkatervét jóváhagyja. 
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A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Ladics Monika, a Humánszolgáltatási Iroda vezetője 

9.) Nagyhegyesi-Kis Mariann, a Közösségi Kapcsolatok Osztálya vezetője 

10.) Irattár 

 

 

12. napirend 

A Kecskeméti Planetárium Művelődési Ház 2023. évi szakmai beszámolójának és 2024. 

évi munkatervének jóváhagyása 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Ladics Monika: 

Szóbeli kiegészítése nincs. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

Megállapítja, hogy kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 6 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi 

határozatot fogadta el: 

 

33/2024. (VI. 25.) ÉmB. számú határozat 

A Kecskeméti Planetárium Művelődési Ház 2023. évi szakmai beszámolójának és 2024. 

évi munkatervének jóváhagyása 

 

Az Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Engert Jakabné alpolgármester 5723-1/2024. számú 

előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a Kecskeméti Planetárium Művelődési Ház 2023. évi szakmai beszámolóját, 

valamint a 2024. évi munkatervét jóváhagyja. 

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Ladics Monika, a Humánszolgáltatási Iroda vezetője 

9.) Nagyhegyesi-Kis Mariann, a Közösségi Kapcsolatok Osztálya vezetője 

10.) Irattár 

 

 

13. napirend 

A Hírös Agóra Kulturális és Ifjúsági Központ Nonprofit Kft. 2023. évi szakmai 

beszámolójának és 2024. évi munkatervének jóváhagyása 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  
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Ladics Monika: 

Szóbeli kiegészítése nincs. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

 

Lévai Jánosné: 

Örömmel vette, hogy Harmatos Zoltán Lakitelektől ide került Kecskemétre. A minőségi munka 

érződik, köszöni az elhivatottságát. Látható, hogy milyen pezsgő élet van az agórában. Kiemeli 

a táborokat, a néptáncot, az előadásokat, valamint fontosnak tartja, hogy a nyugdíjas kluboknak 

is helyet biztosítanak, hiszen így kulturált környezetben tudnak programokat szervezni. 

A már említett programok összehangolása nagyon fontos lenne, de biztos előfordulnak olyan 

események is, melyeket előre nem is tudnak. 

Gratulál a tevékenységükhöz. 

Az FB is elfogadásra javasolja a beszámolót. 

Több médiával van kapcsolatuk, így érdeklődik, hogy külföldi van-e – gondol itt Galántára 

például? 

 

Harmatos Zoltán: 

Kapcsolatban állnak több határon túli kulturális szervezettel is.  

Nyertek egy pályázatot, mely keretében délvidéki felekkel vannak kapcsolatban, valamint a 

szegedi rendezvényközponttal. Ez egy másfél éven át tartó lehetőség, melynek keretében 

mozival, illetve filmkészítéssel kapcsolatos közös projektbe lépnek bele. Diákokat fognak tudni 

támogatni, akár az amatőr felvételeket készítőket is. Cserekapcsolatok is lesznek. 

Ettől a pályázattól remélnek még olyan infrastrukturális fejlesztést, amit akár az Otthon Mozira 

is lehetne fordítani. 

 

Lévai Jánosné: 

Az Otthon Moziban esetleg régi filmeket is lehetne vetíteni az 1960-as évekből, vagy még 

korábbról. 

 

Harmatos Zoltán: 

Szerdánként nincsenek vetítések, így arra a napra szeretnének egy különlegesebb kínálatot 

összeállítani. Itt a marketing a nagyobb feladat, hogy meg is akarj nézni az általuk vetített 

filmeket a közönség – úgy gondolja, hogy ez csak egy másik dologgal való összekapcsolással 

érhető el. 

 

Király József: 

Régebben a városnak egy nagyon erős testvérvárosi kapcsolatrendszere volt, ami már sajnos 

nem működik. Úgy gondolja, hogy ezt fel kellene éleszteni, mert az agóra is sokat tudna ebből 

profitálni. Itt a civilek találkoztak, nem politikai céllal jöttek létre. 

Az agórában nagyon feszes gazdálkodás folyik, és látja, hogy nagyon sok pályázattal próbálják 

kiegészíteni a tevékenységüket, de a Kft. mégiscsak nonprofit. Azt érzi az utóbbi időben, hogy 

sokszor az új dolgok öncélúak és nem találkoznak a város lakosságának kívánalmaival, 

használatával.  

A kültéri rendezvények kapcsán sérelmezi, hogy a legközelebbi 3 napos rendezvényre egy 

bérlőtől kb. 500 e Ft bérleti díjat kérnek. Véleménye szerint ez méltánytalan. A helyben érdekelt 

vállalkozások még kevésbé tudnak majd megjelenni. 

Az agóra, ha egy rendezvény lebonyolítására kap pénzt, akkor vonja be úgy a helyi 

vállalkozásokat, hogy azoknak rentábilis legyen a részvétele. 
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Harmatos Zoltán: 

Az az érdekük, hogy minél több embert mozgósítsanak és minél több turistát vonzzanak 

Kecskemétre. Ahhoz, hogy országosan is érdekesek legyenek ezek a rendezvények, nagyobban 

kell gondolkozni, amely több költséggel is jár. Országos hírű előadókat hívnak meg, akiknek 

magas költségeik vannak. A street food megint egy olyan irány, amely vonzza az embereket. 

Az, hogy mennyi a „helypénz”, az ezeknek a kiadásoknak a fedezetéül szolgál.  

Hozzáteszi, hogy az itt árusítók nagyon jó bevételekre tesznek szert úgy is, hogy kifizetik az 

igen magas „helypénzt”. A kereslet és a kínálat kiegyenlítődik. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Úgy gondolja, hogy Kecskemét városában a kulturális intézmények élén erőskezű és kreatív 

vezetők állnak, ezért is fejlődik évről évre. 

Szeretné, ha folytatódna az a tendencia, ahogyan az agóra a rendezvényeket szervezi – ezzel az 

új szemlélettel. Azt látja, hogy sikeresek a fesztiválok és mindegyikben van valami újdonság. 

Fontos, hogy nagykoncertek szerveződnek a városban, mert ez adja a minőséget. 

 

Megállapítja, hogy további kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 6 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi 

határozatot fogadta el: 

 

34/2024. (VI. 25.) ÉmB. számú határozat 

A Hírös Agóra Kulturális és Ifjúsági Központ Nonprofit Kft. 2023. évi szakmai 

beszámolójának és 2024. évi munkatervének jóváhagyása 

 

Az Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Engert Jakabné alpolgármester 6-4/2024. számú 

előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a Hírös Agóra Kulturális és Ifjúsági Központ Nonprofit Kft. 2023. évi szakmai 

beszámolóját, valamint a 2024. évi munkatervét jóváhagyta. 

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Ladics Monika, a Humánszolgáltatási Iroda vezetője 

9.) Nagyhegyesi-Kis Mariann, a Közösségi Kapcsolatok Osztálya vezetője 

10.) Irattár 

 

 

14. napirend 

Részvétel a Nemzetközi Gyermek Játékokon León városában (Mexikó)  

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Ladics Monika: 

Szóbeli kiegészítése nincs. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 
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Megállapítja, hogy kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 6 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi 

határozatot fogadta el: 

 

35/2024. (VI. 25.) ÉmB. számú határozat 

Részvétel a Nemzetközi Gyermek Játékokon León városában (Mexikó)  

 

Az Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Dr. Fekete Gábor bizottsági elnök 4648-2/2024. 

ügyszámú előterjesztését, és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság úgy dönt, hogy az 56. Nemzetközi Gyermek Játékokon Kecskemét Megyei Jogú 

Város Önkormányzata képviseletében a delegáció vezetőjének Dr. Homoki Tamás 

alpolgármestert jelöli ki.  

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Dr. Fekete Gábor elnök 

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Ladics Monika, a Humánszolgáltatási Iroda vezetője 

9.) Nagyhegyesi-Kis Mariann, a Közösségi Kapcsolatok Osztálya vezetője 

10.) Irattár 

 

 

15. napirend 

Javaslat Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2024. II. félévi munkatervére 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Dr. Orbánné Veres Ildikó: 

Szóbeli kiegészítése nincs. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

Megállapítja, hogy kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet „A” változatának elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 6 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi 

határozatot fogadta el: 

 

36/2024. (VI. 25.) ÉmB. számú határozat 

Javaslat Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2024. II. félévi munkatervére 

 

Az Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Dr. Fekete Gábor elnök 10.364-1/2024. számú 

előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 
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Az Értékmegőrzési Bizottság a közgyűlés 2024. II. félévi munkatervére tett, a határozat 

mellékletében szereplő javaslatokat nem kívánja kiegészíteni.  

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Dr. Patay Balázs, a Szervezési és Jogi Iroda vezetője 

9.) Dr. Orbánné Veres Ildikó, a Szervezési Osztály vezetője 

10.) Irattár 

 

A 36/2024. (VI. 25.) ÉmB. számú határozat melléklete 

 

1.) Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kecskemét Megyei Jogú 

Város Önkormányzatának 2024. évi költségvetéséről szóló 22/2023. (XII.7.) önkormányzati 

rendelete módosítása 

Előterjesztő:  Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:  Jogi és Ügyrendi Bizottság, 

  Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság 

 

2.) Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2025. évi költségvetéséről szóló 

önkormányzati rendelet megalkotása 

Előterjesztő:  Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:   Esélyteremtési Bizottság, 

Értékmegőrzési Bizottság, 

Jogi és Ügyrendi Bizottság, 

Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság, 

Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság, 

Városüzemeltetési és Fejlesztési Bizottság 

 

3.) A közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény hatályba lépésével 

összefüggő feladatokról szóló 10/2012. (II.16.) önkormányzati rendelet módosítása 

Előterjesztő:    Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:   Jogi és Ügyrendi Bizottság 

                                          Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság 

 

4.) Kecskemét Megyei Jogú Város TOP PLUSZ Városfejlesztési Programtervének 

módosítása 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:   Esélyteremtési Bizottság, 

Értékmegőrzési Bizottság, 

Jogi és Ügyrendi Bizottság, 

Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság, 

Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság, 

Városüzemeltetési és Fejlesztési Bizottság 

 

5.) Kecskemét Megyei Jogú Város Fenntartható Városfejlesztési Stratégiájának 

felülvizsgálata 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:   Esélyteremtési Bizottság, 

Értékmegőrzési Bizottság, 

Jogi és Ügyrendi Bizottság, 

Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság, 
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Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság, 

Városüzemeltetési és Fejlesztési Bizottság 
 

6.) Támogatási kérelmekkel kapcsolatos döntések meghozatala 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:  Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság, 

      Városüzemeltetési és Fejlesztési Bizottság 

       

7.) Alapítványi forrás átadásáról szóló döntések meghozatala 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

Előzetesen véleményezi:   Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság 

 

8.) Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2025. I. félévi munkaterve 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

 

9.) A Kecskeméti Katona József Nemzeti Színház és a Ciróka Bábszínház állami és 

önkormányzati közös működtetése időtartamának meghosszabbítása 

Előterjesztő:     Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester 

Előzetesen véleményezi:   Értékmegőrzési Bizottság, 

Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság 

 

10.) A Kecskemét Város – Bozsó Gyűjtemény Alapítvány alapító okiratának módosítása 

Előterjesztő:     Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester  

Előzetesen véleményezi:   Értékmegőrzési Bizottság, 

Városstratégiai és Pénzügyi Bizottság 

 

11.) Készülő új Településrendezési Terv véleményezési dokumentációjának véglegesítése 

Előterjesztő:    Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság 

 

12.) Településrendezési eszközök módosításának véleményezési eljárása lezárása 

Előterjesztő:    Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság 

 

13.) Telekhasznosításhoz és belterületbe vonáshoz kapcsolódó döntések, településrendezési 

szerződések  

Előterjesztő:    Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság 

 

14.) Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2025. évi belső ellenőrzési terve 

Előterjesztő:     Dr. Temesvári Péter jegyző 

 

15.) Beszámoló a 2024. II. negyedévi önkormányzattal kapcsolatos perekről, ítéletekről 

Előterjesztő:    Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

 

16.) Beszámoló a 2024. III. negyedévi önkormányzattal kapcsolatos perekről, ítéletekről 

Előterjesztő:    Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

 

17.) Beszámoló a 2024. I. félévben lejárt határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

 

18.) Beszámoló a Magyar Államtól ingyenes önkormányzati tulajdonba átvett ingatlanok 

hasznosításáról 

Előterjesztő:    Dr. Sztachó-Pekáry István alpolgármester  
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19.) Beszámoló Kecskemét Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala 2024. évi 

tevékenységéről 

Előterjesztő:     Dr. Temesvári Péter jegyző 

 

KÖZMEGHALLGATÁS 

 
 

16. napirend 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata által a települési nemzetiségi 

önkormányzatok részére biztosított támogatások felhasználásáról 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Varga Miklós: 

Szóbeli kiegészítése nincs. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

 

Lévai Jánosné: 

Sajnálja, hogy a nemzetiségi önkormányzatok elnökei nincsenek jelen az ülésen és nem 

számolnak be szóban is a tevékenységükről. 

Számára kevés, ami a beszámolóban szerepel. Úgy gondolja, hogy ezek az önkormányzatok ne 

azért alakuljanak meg, hogy vacsorákat adjanak és ajándékokat vásároljanak. A görög 

önkormányzat fel se használta az összeget, hanem visszautalta. 

Programokat kellene inkább szervezni és megtölteni a tevékenységüket tartalommal.  

Kiemeli a német nemzetiséget, az ő munkájuk példaértékű. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megállapítja, hogy további kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 6 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi 

határozatot fogadta el: 

 

37/2024. (VI. 25.) ÉmB. számú határozat 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata által a települési nemzetiségi 

önkormányzatok részére biztosított támogatások felhasználásáról 

 

Az Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Sipos László tanácsnok 12.079-1/2024. számú, fenti 

tárgyban készült előterjesztését, és az alábbi határozatot hozta:  

 

A bizottság az önkormányzat által a települési nemzetiségi önkormányzatok részére biztosított 

támogatások felhasználását a támogatási céllal megegyezőnek tartja. 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Dr. Fekete Gábor bizottsági elnök 
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A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Varga Miklós, a Gazdálkodási és Intézményüzemeltetési Iroda vezetője 

9.) Irattár 

 

 

17. napirend 

Tervezett rendezvények alkalmával üzemeltetni kívánt hangosító berendezések működési 

idejének véleményezése 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, hogy van-e szóbeli kiegészítése?  

 

Dr. Orbán Csaba: 

Szóbeli kiegészítése nincs. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Kéri a bizottság tagjait, hogy kérdéseiket, hozzászólásaikat tegyék meg. 

 

Várkonyi Zoltán: 

A szabadidőközpont közelében lakók a zajszint miatt panaszkodtak az utóbbi időben, ezért 

szeretné megkérdezni, hogy milyen intézkedéseket tudnak tenni ennek csökkentésére. Kérdezi 

Jegyző Urat, hogy vannak-e zajszint mérések? 

A CityRocksot lehetett hallani a Máriahegyben is.  

Kiemeli, hogy támogatja a rendezvényeket, de a zajszintre oda kell figyelni és a környéken 

lakókat időben kell tájékoztatni a tervezett rendezvényekről. 

 

Czeglédi Péter: 

A hangerő mindig neuralgikus pont, azonban havonta 1 rendezvény lesz, 4 hónapon keresztül. 

Erre most fokozottan figyelnek és az önkormányzat kérésének megfelelően akusztikai szakértő 

céget alkalmaznak, akik méréseket is végeztek már, valamint a rendezvény ideje alatt is fognak. 

A lakókkal való kapcsolattartás nagyon fontos számukra, így kérték az önkormányzat segítségét 

a lakóközöségekkel való kapcsolattartás érdekében. A visszajelzések szerint nincs akadálya a 

rendezvényeik megtartásának. 

 

Várkonyi Zoltán: 

Köszöni az intézkedéseket.  

Felmerült-e az a lehetőség, hogy mobil zajvédő falakat alkalmazzanak? 

A lakók felé kéri a maximális tájékoztatást. 

 

Dr. Temesvári Péter: 

A zajszintmérést mindig a kérelmezőnek kell végrehajtania és kötelessége, hogy be is tartsa, a 

hivatal viszont szúrópróba szerűen végez méréseket. Előírják azt, hogy minden szervezőnek 

közzé kell tenni egy olyan telefonszámot, mely egész éjjel, a rendezvény ideje alatt elérhető és 

a panaszukat jelezni tudják a szervező felé. 

 

Győrfi Róbert György: 

A 2024. július 15-ei rendezvénnyel kapcsolatban szeretné elmondani, hogy ezt az Egészséges 

Életmódért Hit és Sport Alapítvány szervezi és a gyermekotthonok vesznek részt rajta. Ez az 

árvaházban nevelkedő gyermekek foci kupája. Támogatja őket a Fényszóró Alapítvány, akik 
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hátrányos helyzetű gyermekekkel foglalkoznak és Csepregi Éva az alapítója – ő lesz az est 

sztárvendége. Az rendezvény fővédnöke Nyilasi Tibor. 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megkérdezi, hogy van-e lehetőség arra, hogy a „Word is Mine” rendezvényen a hangerőt kicsit 

lentebb vegyék? 

 

Czeglédi Péter: 

Minden technikai eszközzel erre törekednek és méréseket is végeznek ennek érdekében. A 

mobil hangvédő berendezéseket folyamatosan vizsgálják, illetve egy jövőbeni felújítás után 

már nem csak egy mobil rendszerben gondolkoznak. 

 

Király József: 

Megkérdezi, hogy a futball rendezvényen lesz gyűjtés is? 

 

Győrfi Róbert György: 

Nem. 

 

Király József: 

De ha a fiatalok megsegítésére egy ilyen nagyszabású rendezvényt megszerveznek, akkor az 

hozhatná magával a gyűjtést is. Ki fizeti a rendezvényt? 

 

Győrfi Róbert György: 

Az alapítvány. Pályáznak és szponzorok támogatják őket. 

 

Harmatos Zoltán: 

Az Egészséges Életmódért Hit és Sport Alapítvány megkereste az agórát és így a rendezvény 

lebonyolítója az agóra lesz. A nyitóünnepség 19:30-kor kezdődik, mely után következik a 

koncert, ami 22:15-re előreláthatólag befejeződik.  

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megállapítja, hogy további kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. 

Javasolja a határozat-tervezet elfogadását. 

Megkérdezi, hogy ki ért ezzel egyet? 

 

Szavaztatást követően megállapítja, hogy a bizottság 6 igen, 0 nem és 0 tartózkodással az alábbi 

határozatot fogadta el: 

 

38/2024. (VI. 25.) ÉmB. számú határozat 

Tervezett rendezvények alkalmával üzemeltetni kívánt hangosító berendezések működési 

idejének véleményezése 

 

A bizottság megtárgyalta Dr. Temesvári Péter jegyző 10006-2/2024. sz. előterjesztését és az 

alábbi határozatot hozta: 

 

I. A bizottság támogatja a hangosító berendezések eltérő üzemeltetésének engedélyezését 

Benkó Zoltán Szabadidőközpontban az alábbi időtartamban: 
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1. „VIII. BOHÉM JAZZFŐVÁROS fesztivál” alkalmával 

 

2024. augusztus 1-jén 22.00 óra helyett 2024. augusztus 1-jén 23.00 óráig, 

2024. augusztus 2-án 24.00 óra helyett 2024. augusztus 3-án 02.00 óráig, 

2024. augusztus 3-án 24.00 óra helyett 2024. augusztus 4-én 02.00 óráig, 

 

2. „World is Mine” elnevezésű rendezvények alkalmával 

 

2024. július 6-án 24.00 óra helyett 2024. július 7-én 04.00 óráig, 

2024. augusztus 19-én 24.00 óra helyett 2024. augusztus 20-án 04.00 óráig, 

2024. szeptember 14-én 24.00 óra helyett 2024. szeptember 15-én 04.00 óráig. 

 

II. A bizottság a tervezett rendezvények alkalmával üzemeltetni kívánt hangosító berendezések 

működési idejének véleményezése tárgyú 15/2024. (IV.16.) ÉmB. számú határozat 4.) pontját 

az alábbiak szerint módosítja: 

 

A határozat kiegészül a következő hatodik időponttal: 

 

„2024. július 15-én 23.00 óra helyett 24.00 óráig.” 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Dr. Temesvári Péter jegyző  

 

A határozatról értesülnek: 

1-7.) A bizottság tagjai 

8.) Dr. Gajdácsi Zoltán, a Mérnöki Iroda vezetője 

9.) Dr. Orbán Csaba, a Közszolgáltatásszervezési és Környezetvédelmi Osztály vezetője 

10.) Irattár 

 

 

* * * 

 

 

Dr. Fekete Gábor: 

Kéri, hogy a teremben csak a bizottság tagjai, a jegyző, az aljegyzők, az érintett osztályvezető, 

(a napirendi pont előadója), a szakértő, a bizottsági referens és a jegyzőkönyvvezető 

tartózkodjanak.  

 

 

A jegyzőkönyv 26-30. oldalai a zárt ülés anyagát tartalmazzák, külön jegyzőkönyvben. 
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Dr. Fekete Gábor:  

Ismerteti a bizottság zárt ülésen hozott döntéseit, mely szerint: 

 

• A bizottság a Város Kulcsa díj, a Katona József-díj, a Kecskemét Kultúrájáért Díj, 

valamint a Kecskemét Sportjáért Díj adományozása tekintetében javaslatot tett a 

közgyűlés számára. 

 

 

 

* * * 

 

 

Dr. Fekete Gábor:  

Megköszöni a részvételt, valamint a bizottság munkáját és az ülést 10:45 órakor bezárja. 

 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

    Dr. Fekete Gábor sk.                 Lévai Jánosné sk. 

          elnök        bizottsági tag 


